



Indigenous.Link

Canada's fastest growing Indigenous career portal, Careers.Indigenous.Link is pleased to introduce a new approach to job searching for Indigenous Job Seekers of Canada. Careers.Indigenous.Link brings simplicity, value, and functionality to the world of Canadian online job boards.

Through our partnership with Indigenous.Links Diversity Recruitment Program, we post jobs for Canada's largest corporations and government departments. With our vertical job search engine technology, Indigenous Job Seekers can search thousands of Indigenous-specific jobs in just about every industry, city, province and postal code.

Careers.Indigenous.Link offers the hottest job listings from some of the nation's top employers, and we will continue to add services and enhance functionality ensuring a more effective job search. For example, during a search, job seekers have the ability to roll over any job listing and read a brief description of the position to determine if the job is exactly what they're searching for. This practical feature allows job seekers to only research jobs relevant to their search. By including elements like this, Careers.Indigenous.Link can help reduce the time it takes to find and apply for the best, available jobs.

The team behind Indigenous.Link is dedicated to connecting Indigenous Peoples of Canada with great jobs along with the most time and cost-effective, career-advancing resources. It is our mission to develop and maintain a website where people can go to work!

Contact us to find out more about how to become a Site Sponsor.

Corporate Headquarters:

Toll Free Phone: (866) 225-9067

Toll Free Fax: (877) 825-7564

L9 P23 R4074 HWY 596 - Box 109

Keewatin, ON P0X 1C0

Job Board Posting



Careers.Indigenous.Link

Date Printed: 2024/05/03

Directeur de la Conformité Environnementale / Environmental Compliance Manager

Job ID	116067-6412	
Web Address	https://careers.indigenous.link/viewjob?jobname=116067-6412	
Company	Clean Harbors	
Location	Chambly, QC	
Date Posted	From: 2019-06-13	To: 2050-01-01
Job	Type: Full-time	Category: Resource Sector

Description

Occasion Safety-Kleen Canada est à la recherche d'un Directeur de la Conformité Environnementale expérimenté et bilingue pour se joindre à notre équipe! Le directeur effectue des examens formels et systématiques dans plusieurs installations assignées dans l'Est du Canada afin de s'assurer de leur conformité aux réglementations environnementales fédérales et provinciales et aux politiques et procédures environnementales de l'entreprise. Pourquoi travailler pour Safety-Kleen

- La santé et la sécurité sont notre priorité numéro un et nous les vivons 3-6-5 jours par année!
- Salaires concurrentiels;
- Couverture complète des avantages de santé après 30 jours d'emploi à temps plein;
- REER collectif avec composante d'appariement d'entreprise;
- Congés gagnés, formation payée par l'entreprise et remboursement des frais de scolarité;
- Environnements de travail positifs et sécuritaires;
- Des occasions de croissance et de développement à travers toutes les étapes de votre carrière.

Principales responsabilités :

- S'assurer que la santé et la sécurité sont la priorité numéro un en respectant toutes les pratiques, politiques et processus de travail sécuritaires et en agissant de manière sécuritaire en tout temps;
- Gérer les activités liées aux permis environnementaux et à la conformité aux règlements environnementaux;
- Fixer des objectifs et des cibles pour la gestion des problèmes environnementaux;
- Évaluer les processus et les procédures pour gérer les problèmes environnementaux et incorporer des contrôles opérationnels, des contrôles et des responsabilités environnementaux dans les installations existantes et les fonctions individuelles;
- Fournir une protection de responsabilité et réduire les risques, afin de prévenir les violations de conformité, les accidents et les déversements;
- Fournir des services de consultation professionnels aux installations, notamment en rédigeant des demandes de permis et négociant des conditions de permis favorables avec les organismes de réglementation locaux, provinciaux et fédéraux.
- Gestion et préparation de la soumission des rapports requis;
- Gestion des systèmes environnementaux;
- D'autres tâches, au besoin.

Que faut-il pour travailler chez Safety-Kleen

- 2 à 4 années d'expérience en gestion de l'environnement requises, de préférence dans un secteur industriel ou manufacturier;
- Le candidat doit être bilingue et pouvoir travailler dans un environnement francocanadien et anglais, y compris

parler, lire et écrire;

- Baccalauréat en sciences de l'environnement, sciences ou sciences appliquées requises;
- Doit connaître les réglementations environnementales au Québec, en Ontario et au niveau fédéral;
- Posséder une expérience en matière de Règlement sur le transport des marchandises dangereuses et de code de prévention des incendies provincial et fédéral applicable;
- Une certification professionnelle en environnement est un atout;
- Disposer d'un voyage de manièrre interprovinciale jusqu'à 25 % du temps.

Rejoignez notre équipe d'aujourd'hui! Pour en savoir plus sur notre entreprise et pour postuler en ligne, cette occasion excitante, allez sur www.safety-kleen.com/careers Safety-Kleen, une entreprise de Clean Harbors, a un engagement envers l'excellence profondément enraciné dans la tradition. Notre modèle d'entreprise entier vise à garder les entreprises de l'Amérique du Nord vertes. Safety-Kleen a un chiffre d'affaires de plus de 1,2 milliard \$ américains par année en tant qu'organisation de services environnementaux de niveau mondial et chef de file dans le marché de la gestion des déchets dangereux, des technologies de nettoyage des piscines et du recyclage d'huile. Nous collectons plus de 200 millions de gallons d'huile moteur usée chaque année et nous disposons de la plus grande capacité de recyclage en Amérique du Nord, ce qui nous permet de recycler plus de 150 millions de gallons chaque année.

Chaque jour nous aidons nos clients à satisfaire leurs besoins en matière de gestion des déchets et à réduire leur impact sur l'environnement. PROTECTION. CHOIX. GENS. MAKE GREEN WORK™ (Faire en sorte que le vert fonctionne) Nous remercions toutes les personnes intéressées à rejoindre l'équipe Safety-Kleen; toutefois, seuls les candidats ayant rempli la demande en ligne et satisfaisant aux qualifications minimales requises seront considérés pour ce rôle.

Safety-Kleen, une entreprise de Clean Harbors est une entreprise amie des militaires et des anciens combattants.

The Opportunity Safety-Kleen Canada is looking for an experienced and bilingual Environmental Compliance Manager to join our team! The Manager conducts formal and systematic reviews at several assigned facilities in Eastern Canada to ensure compliance with federal and provincial environmental regulations and corporate environmental policies and procedures. Why work for Safety-Kleen

- Health and Safety is our #1 priority and we live it 3-6-5!
- Competitive wages;
- Comprehensive health benefits coverage after 30 days of full-time employment;
- Group RRSP with company matching component;
- Generous paid time off, company paid training and tuition reimbursement;
- Positive and safe work environments;
- Opportunities for growth and development for all the stages of your career.

Key Responsibilities:

- Ensuring that Health and Safety is the number one priority by complying with all safe work practices, policies, and processes and acting in a safe manner at all times;
- Manage environmental permitting and environmental regulatory compliance activities;
- Set objectives and targets for managing environmental issues;
- Evaluate processes and procedures to manage environmental issues and incorporate operational controls, environmental roles, and responsibilities into existing facilities and individual job functions;
- Provide liability protection and risk reduction designed to prevent compliance violations as well as accidents and spills;
- Provide professional consulting services to facilities such as writing permit applications and negotiating favourable permit conditions with local, provincial, and federal regulatory agencies;
- Managing and preparing the submittal of required reports;
- Environmental systems management;
- Other duties as required.

What does it take to work for Safety-Kleen

- 2 - 4 years' experience in environmental management required, preferably in an industrial or

manufacturing sector;

- Candidate must be bilingual and be able to work in a French and English work environment, including speaking, reading, and writing;
- Bachelor's degree in Environmental Science, Science or Applied Science required;
- Must be familiar with environmental regulations in Quebec, Ontario, and at the federal level;
- Must have experience with the Transportation of Dangerous Goods Regulations and applicable provincial and/or federal Fire Code;
- Environmental Professional Certification is an asset;
- Willing to travel interprovincially up to 25% of the time.

Join our team today! To learn more about our company and to apply online for this exciting opportunity, visit us at www.safety-kleen.com/careers Safety-Kleen, a Clean Harbors company, has a commitment to excellence deeply rooted in a strong sense of tradition. Our entire business model revolves around keeping North American businesses green. We generate more than \$1.2 billion in annual revenue as a world-class environmental service organization and market leader in industrial hazardous waste management, parts-cleaning technology, and oil re-refining. We collect over 200 million gallons of used motor oil each year and we have the largest re-refinery capacity in North America allowing us to re-refine more than 150 million gallons each year.

Every day, we help our customers resolve their waste management needs and reduce their carbon footprint. PROTECTION. CHOICES. PEOPLE. MAKE GREEN WORK ™ We thank all those interested in joining the Safety-Kleen team; however only those that complete the online application and meet the minimum job qualifications will be considered for this role.

Safety-Kleen, a Clean Harbors company is a Military & Veteran friendly company.

For more information, visit Clean Harbors for Directeur de la Conformité Environnementale / Environmental Compliance Manager